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	The Office of Commercial Affairs 

Royal Thai Embassy

52/1A, 10th fl, Kosmodamianskaya Nab.

Moscow, Russia
Tel : 7 499 653 5989  Fax : 653 6959

Email : moscow@thaitrade.ru


April 20, 2016
Mr. …..
Chairman 

Chamber of Commerce and Industry of …..
Dear Mr. …..,


The Office of Commercial Affairs, Royal Thai Embassy to the Russian Federation presents its complements and on the occasion of the official visit of the Prime Minister of the Kingdom of Thailand  General Prayut Chan-o-cha to the Russian Federation during May 16-20, 2016 kindly asks you to consider the possibility of holding the Ceremony of signing of the Memorandum of Understanding between your Chamber of Commerce and Industry and Chamber of Commerce/ Federation of Thai Industries in the province within the Russian-Thai Cluster City project.  


The draft MOU is enclosed for your consideration. Kindly indicate the areas in which you would potentially be interested to cooperate with Thai cluster city partner. Thai cluster partner will be allocated in accordance with specifics of your region. Shall you require any further information regarding the above project or would like to present your comments on the Memorandum, please do not hesitate to contact our office by tel.: +7 499 653 5989, email: moscow@thaitrade.ru. 
The Office of Commercial Affairs avails itself of the opportunity to renew to you the assurances of its highest consideration and thanks you for your kind cooperation.






       Sincerely yours,

(Mrs. Kalayanee Sirikul)
Minister (Commercial)
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	Office of Commercial Affairs 

Royal Thai Embassy

52/1A, 10th fl, Kosmodamianskaya Nab.

Moscow, Russia
Tel : 7 499 653 5989  Fax : 653 6959

Email : moscow@thaitrade.ru


20 апреля 2016 г.
……………
Председатель 

Торгово-промышленная палата …..............
Уважаемый/ая…………..,


Торговое Представительство, Посольство Королевства Таиланд в Российской Федерации свидетельствует Вам свое почтение и в связи с официальным визитом премьер-министра Королевства Таиланд Генерала Прайута Чан-о-ча в Российскую Федерацию в период 16-20 мая 2016 г., обращается к Вам с просьбой рассмотреть возможность проведения Церемонии подписания меморандума о взаимопонимании между торгово-промышленными палатами двух стран в рамках проекта кластерных городов России и Таиланда. 


Проект меморандума прикреплен к настоящему письму для Вашего ознакомления. Просим Вас указать сферы, в которых Вы потенциально заинтересованы сотрудничать с городом-партнером Таиланда. Пары городов будут составлены на основе специфики Вашего региона. В случае если Вам потребуется дополнительная информация о проекте или при необходимости направить комментарии касательно Меморандума, Вы можете связаться с нашим офисом по тел.: +7 499 653 5989, email: moscow@thaitrade.ru. 


Торговое Представительство, Посольство Королевства Таиланд пользуется случаем, чтобы возобновить уверения в своем высоком уважении к Вам и выразить благодарность за сотрудничество. 
С уважением,

(г-жа Калаяни Сирикул)
Министр (Коммерческий)
_1455619314

